

Call for applications - ERASMUS + Programme

Cankiri Karatekin University, Turkey

Receiving institution: Cankiri Karatekin University, Turkey

Quota: 4 grants

Mobility duration: 4 months - spring 2022 (from March, 2022)

Conditions: English language level (B1)+grade point average gpa

Categories and criteria:

- Programme for Master2 students (1student: Chemistry, 1student: Mathematics, 1student: Art and Design and 1 student: Political Science and International Relations).
- Eligibility and evaluation of all applications will be done by the University of Saida Dr. Moulay Tahar and Cankiri Karatekin University;
- The student must be enrolled regularly in Master2 at the University of Saida Dr. Moulay Tahar;
- The student must have a course load of 30 credits per semester;
- The grade point average gpa of Bachelor degree must be at least 2.20 on a 4 point scale (min 11/20);
- The grade point average gpa of Master1 must be at least 2.50 on a 4 point scale (min 12.5 / 20);
- Evaluation: 50% linguistic score + 50% (grade point average gpa);
- If the student has already benefited from another programme (Erasmus / LLP, Erasmus +, Erasmus Mundus ...), the total duration of the mobility can't exceed 12 months for each cycle of studies.
- The student applying for the first time should be prioritized.

Start of applications: 31/10/2021

Deadline: 11/11/2021

Selection commission meeting, evaluation: 14 and 15/11/2021

Results: 16/11/2021

Appeals: 17/11/2021

Review appeals: 24/11/2021

Final results: 25/11/2021

Eligibility check, evaluations and announcement of the results by Cankiri Karatekin University

- **Required documents:** application form + License transcript of records+ Master1 transcript of records; student card and registration certificate for master2 (2021-2022).
- Application form can be downloaded from the University's website and deposited at the concerned faculty.

إعلان للترشح – برنامج + ERASMUS

جامعة : Cankiri Karatekin University, Turkey

المؤسسة المستقبلة: Cankiri Karatekin University, Turkey

عدد المنح: 4

المدة: 4 أشهر (ابتداء من مارس 2022)

الشروط: مستوى اللغة الإنجليزية (B1) + المعدل

الفئات و الشروط:

- البرنامج موجه لطلبة الماستر 2 (1 طالب: كيمياء ، 1 طالب: رياضيات ، 1 طالب: فنون و 1 طالب: علوم سياسية وعلاقات دولية)
- تقييم و دراسة جميع الطلبات يتم على مستوى جامعة سعيدة - الدكتور مولاي الطاهر - و Cankiri Karatekin University
- إثبات تسجيل منتظم في الماستر 2 في جامعة سعيدة - الدكتور مولاي الطاهر -
- يجب على الطالب أن يكون مزاولا لحجم دروسي يوافق 30 رصيد في السداسي
- يجب أن يكون معدل مجموع سنوات الليسانس مساوي على الأقل 2.20 على مقياس من 4 نقاط (على الأقل 20/11)
- يجب أن يكون معدل الماستر 1 مساوي على الأقل لـ 2.50 على مقياس 4 نقاط (على الأقل 20/12.5)
- التقييم: حساب 50% اللغة + 50% المعدل
- في حال استفادة الطالب من برنامج آخر (Erasmus / LLP, Erasmus +, Erasmus Mundus....) يجب أن لا يكون قد تجاوز 12 شهرا لكل دورة دراسية
- الأولوية للطلاب المترشحين لأول مرة.

تاريخ إيداع الترشح: 2021/10/27

آخر أجل لإيداع الترشح: 2021/11/11

اجتماع لجنة دراسة الملفات و تقييم الطلبة: 14 و 2021/11/15

إعلان النتائج: 2021/11/16

إيداع الطعون: 2021/11/17

دراسة الطعون: 2021/11/24

النتائج النهائية: 2021/11/25

التقييم النهائي وإعلان النتائج من طرف Cankiri Karatekin University:

الملف : - استمارة الترشح+كشوف النقاط: ليسانس- ماستر 1+بطاقة الطالب و شهادة التسجيل في الماستر 2 (2022/2021)
-يتم تحميل استمارة الترشح من موقع جامعة سعيدة و إيداعها على مستوى الكلية المعنية